
Zápisnica z  27. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 29.4.2021 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,00 – 19,35 hod. 

 
Prítomní poslanci: Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák, Katarína 

Kojšová, 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková - PN  

Neprítomní poslanci: Július Kudzbel, Miroslava Sihocká 

Hostia:      

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. 

3. Prerokovanie návrhu dodatku  č.2 k VZN č. 3/2015 o nájme nebytových priestorov 

vo vlastníctve Obce Kvačany. 

4. Žiadosti o úľavu na poplatku za TKO za rok 2021. 

5. Prerokovanie a schválenie rekonštrukcie bytu v Materskej škole č. 232. 

6. Prerokovanie rekonštrukcie požiarnej zbrojnice. 

7. Rôzne.  

8. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril, za prísnych bezpečnostných a hygienických predpisov, zástupca 

starostu obce Milan Galica o 18,00 hod., z dôvodu PN starostu obce Jozefa Grúňa. Privítal 

všetkých prítomných. Z dôvodu pretrvávajúcej mimoriadnej situácie všetci prítomní boli od 

seba vo vzdialenosti min. 2 m, bola zabezpečená dezinfekcia a každý prítomný mal na sebe 

respirátor. Zástupca starostu konštatoval, že prítomní sú 4 poslanci zo 7, teda je OZ 

uznášaniaschopné. Za zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice 

určil Romana Lasáka a Petra Húsku. 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Zástupca starostu informoval poslancov, že na obecný úrad boli doručené 2 rozpočtové 

opatrenia za Základnú školu v Kvačanoch, ktoré riešia presun finančných prostriedkov 

v rámci projektov, do ktorých sa ZŠ zapojila a 2 RO, ktoré riešia presun finančných 

prostriedkov na ozvučenie domu smútku a príjem ako aj výdaj finančných prostriedkov 

v rámci testovania na ochorenie COVID-19, ktoré sa uskutočnilo v obci. Potom zástupca 

starostu prečítal návrh uznesenia:  

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 1/2021 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 1/2021 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 2/2021 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 2/2021 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



  

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 2/2021 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 2/2021 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

  

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 3/2021 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 3/2021 v pôvodnom znení návrhu.  

Hlasovalo:  za -    4 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Príchod poslankyne Kataríny Kojšovej. 

 

3. Zástupca starostu informoval poslancov, že na obecný úrad neboli doručené žiadne 

písomné pripomienky k návrhu dodatku č. 2 k VZN č. 3/2015 o nájme nebytových priestorov. 

Dodatok č. 2 nadobudne právoplatnosť 15 dňom vyvesenia, takže od 16.5.2021 sa prevádzka 

strelnice môže spustiť. Z tohto dôvodu je potrebné na obecnom úrade umiestniť schránku, kde 

budú uložené kľúče od strelnice. Bolo by vhodné aj namontovanie kamery, ktorá by túto 

schránku snímala, aby sa vedelo odkontrolovať, kto a kedy chodí, a či sa všetci strelci 

zapisujú. Kód na schránku sa bude obmieňať. Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 3/2015 o nájme 

nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k zverejnenému návrhu Dodatku č. 2 k VZN č. 

3/2015 o nájme nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany, neboli zaslané žiadne 

písomné pripomienky, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN č. 3/2015 o nájme nebytových 

priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany, bez zmien, 

d) obecné zastupiteľstvo ukladá Obecnému úradu zverejniť na obvyklých miestach Dodatok 

č. 2 k VZN č. 3/2015 o nájme nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Kvačany. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák,                  

                                                  Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Zástupca starostu informoval poslancov, že na obecný úrad boli doručené žiadosti od 

občanov obce na úľavu poplatku za komunálny odpad na rok 2021. Podľa schváleného 

Dodatku č. 1 k VZN č. 5/2015 o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je 

úľava vo výške 50 %. Tieto žiadosti poslanci zobrali na vedomie a 50% úľavu schválili. 

Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Štefana Báleka o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2021, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Davida Báleka a Simonu Bálekovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiavajú 

v Nemeckej republike,  

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák,                  

                                                  Katarína Kojšová / 



proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jozefa Gála o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2021, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany pre Jozefa Gála, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Nemecku a Jána Rumanského, 

nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Českej republike,  

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák,                  

                                                  Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Burdela o úľavu na poplatku za 

komunálny odpad na rok 2021, 

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 1 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany pre Jarmilu Weins, rod. Burdelovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Californii 

a Janu Ulms, rod. Burdelovú, nakoľko sa dlhodobo zdržiava v Nemeckej republike.  

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák,                  

                                                  Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Zástupca starostu informoval, že bola spracovaná zmluva o dielo so Štefanom Smiešnym, 

ktorý na obecný úrad predložil najnižšiu cenovú ponuku na rekonštrukciu bytu v materskej 

škole. V zmluve bola navýšená výsledná suma diela, nakoľko sa do cenovej ponuky zabudla 

naceniť výška finančných prostriedkov za omietky. Výsledná suma rekonštrukcie bytu v MŠ 

bude 26.681,28 € s DPH. Z rezervného fondu treba schváliť presun finančných prostriedkov 

min. v sume 30.000 €, nakoľko už tam bola vykonaná z havarijného dôvodu výmena 

kanalizačného a vodovodného potrubia. V prípade nedostatku finančných prostriedkov, ktoré 

sa teraz schvália, je možné ešte do augusta urobiť presun z rezervného fondu. Následne 

zástupca starostu prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku od Štefana Smiešneho, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh Zmluvy o dielo so Štefanom Smiešnym a poveruje 

zástupcu starostu obce jej podpísaním,  

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 30.000,00 € na 

rekonštrukciu bytu v MŠ. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák,                  

                                                  Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Zástupca starostu informoval poslancov, že z Ministerstva vnútra SR bola už minulý rok 

poskytnutá dotácia na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice vo výške 11.264,06 €. Tieto finančné 

prostriedky sa minulý rok neminuli, ale je potrebné ich minúť do 4 rokov od poskytnutia 

dotácie. Nakoľko je vo výhľade možnosť pridelenia hasičského auta, bolo by vhodné 



uskutočniť rekonštrukciu PZ aspoň z vnútra ešte tento rok. Na to je však potrebné presunúť 

finančné prostriedky z rezervného fondu min. v sume 20.000 €. Poslanci sa zhodli na tom, že 

je potrebné zabezpečiť minimálne 3 cenové ponuky podľa položkovitého rozpočtu na 

dokončenie vnútorných priestorov požiarnej zbrojnice. Zástupca starostu prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o poskytnutej dotácii od 

Ministerstva vnútra SR vo výške 11.264,06 € na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zabezpečením troch cenových ponúk 

na rekonštrukciu vnútorných priestorov požiarnej zbrojnice podľa položkovitého rozpočtu, 

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške 20.000,00 € na 

rekonštrukciu požiarnej zbrojnice, 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 

4/2021 na rekonštrukciu požiarnej zbrojnice a rekonštrukciu bytu v MŠ a schvaľuje 

rozpočtové opatrenie OcÚ č. 4/2021 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák,                  

                                                  Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Zástupca starostu informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť 

nájomcu o schválenie predĺženia nájmu v BD č. 257, byt č. 11.  Ide o rodinu p. Kudzbela. 

Nakoľko za byt nájom pravidelne platia, nie sú tam nijaké nedoplatky, odporúča predĺženie 

zmluvy na ďalšie 3 roky. Zástupca starostu prečítal návrh uznesenia:    

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Júliusa Kudzbela o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 11, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje zástupcu starostu obce s podpísaním nájomnej zmluvy 

v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 11 s p. Júliusom Kudzbelom na 3 roky.  

Hlasovalo:  za -    5 / Mgr. Ján Rypák, Peter Húska, Milan Galica, Roman Lasák,                  

                                                  Katarína Kojšová / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej informoval prítomných poslancov, že bolo spustené verejné obstarávanie na ČOV. 

Zistilo sa však, že plány na výstavbu už nespĺňajú terajšie podmienky, preto bolo zastavené. 

Na výstavbu čističky bol v plánoch vyčlenený pozemok, ktorý však v dnešnej dobe nespĺňa 

podmienky zastavanej plochy ČOV a preto by bolo vhodné osloviť vlastníkov susedných 

pozemkov s možnosťou odkúpenia. Treba zistiť, či by to bolo ochotní predať. Cena pozemku 

by bola určená na základe znaleckého posudku, ktorý by sa dal vypracovať.     

 

8. Na záver zástupca starostu obce Milan Galica skonštatoval, že boli prerokované všetky 

body stanoveného programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,35 

hod. 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce: /zástupca starostu/ 

Katarína Kunová    ........................................ Milan Galica      ....................................... 

 

Overovatelia:  

      



Roman Lasák      ........................................ 

 

Peter Húska         ........................................ 


